
Protokoll  

30-klubbens årsmöte  

18/11 2023 
 

Plats Tidig samling detta år. 15.15 vid Sollentunavallens övre parkering medförande 

gympaskor för inomhusverksamhet var påbjudet. Där har vi varit förr, så alla hittade. 

Och efter en inte alltför ansträngande aktivitet i form av introducerandet av Bowls 

vidtog en promenad till Edsbacka krog där arrangörerna Burman & Larson sett till att vi 

i eget rum kunde förrätta båd möte och mat. 
 

Närvarande Fullt hus. Alla 10 på plats. 
 

§1 Tommy, föga överraskande, öppnade mötet.   
 

§2 Anders B., snabb på bollen, framförde att vi förra året ”beslutade” att en del andra 

skulle inbjudas. Diskussion vidtog där ordförande Tommy och grundare van Rooijen 

var mycket tydliga i sin uppfattning att årsmöten bara är tillgängliga för medlemmarna. 

Vilket också blev slutorden i debatten. 
   

§3 Göran meddelar att menyn blir lite begränsad pga att provätning tagit en del av den 

ekonomiska kakan.     
 

§4 Ola genomlyste Sollentuna kommuns tidigare ekonomi och dess koppling till Edsbacka 

krog i ett intressant anförande. Tommy fyllde så på med anekdot om sin koppling till 

kungahuset och Kungshatt via drottning Silvia varvid Anders S fortsatte med kungen i 

Sumpan och stavgång utan drottning varefter Ola avslutade avdelning berättelser med 

auskultering på Lidingö.  
  

§5 Attributkontroll utan avvikelser.  
 

§6 Lite prat om vårmöte som alternativ för att få med utsocknes. Anders B vill ha 

omröstning i frågan. Blev ingen. Istället kom Stipe med förslag om att han tar kontakt 

med källarmästaren på Koppartälten för att om möjligt fixa till en enklare 

sammankomst för detta. Anders S hjälper Stipe med detta eftersom Stipes mejl går via 

kontoret. 
 

§7 Pelle Djerf ringer varje vecka och en anteckning om en särskild Bowlshälsning utan 

koppling till Pelle redovisas av oklar anledning.   
 

§8 Kassan är kassare än någonsin och Göran ställer frågan om vi kanske borde höja 

årsavgiften. Ja, sa menigheten. Två förslag; 1.250 kr eller 1.500 kr. Det sistnämnda 

vann med förkrossande 9-1.  
 

§9 Hemsidan så. Omröstning om dess kvarvarande gav stöd för detta med 6 för.  

 

§10 Årets sjukpunkt dominerades av Mickes tandoperation och en läckagerapport. 
 

§11 Werner hälsar att han under hälsningspunkten inte har några hälsningar att förmedla, 

men han kommer mejla om extra tillskott för hemsidan såsmåningom och framhåller 

också att hans slips börjar bli sliten. Anders B hälsar från Bjarne och Sonny & Sonny 

dricker alkoholfritt. 
 

§12 Tommy avslutar mötet 21,20 med uppgiften att han och Stipe är nästa års arrangör.    


